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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ

ΠΡΟΣ: Την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας κ. Σοφία Ζαχαράκη
ΘΕΜΑ: Λήψη άμεσων πρωτοβουλιών για την εφαρμογή του άρθρου 95 του ν. 5043/2023 με
δίκαιο τρόπο σε όλα τα άτομα με αναπηρία χωρίς εξαιρέσεις

Κυρία Υπουργέ,
Με το άρθρο 95 του ν.5043/2023 («Αύξηση επιδομάτων που χορηγούνται σε άτομα με αναπηρία από
τον Ηλεκτρονικό Εθνικό Φορέα Κοινωνικής Ασφάλισης (eΕ.Φ.Κ.Α.) και τον Οργανισμό Προνοιακών
Επιδομάτων και Κοινωνικής Αλληλεγγύης (Ο.Π.Ε.Κ.Α.) Τροποποίηση παρ. 1 άρθρου 35 ν.
5006/2022»), μεταξύ άλλων, δόθηκε αύξηση κατά ποσοστό 8% του παραπληγικού επιδόματος μετά
από αρκετά πολλά χρόνια στους δικαιούχους των περιπτώσεων που αναφέρονται στην διάταξη από
την 1-5-2023. Δυστυχώς, όμως έχει προκύψει ζήτημα δίκαιης εφαρμογής της αύξησης των
επιδομάτων σε όλα τα άτομα με αναπηρία, καθώς στη διάταξη δεν περιλαμβάνονται π.χ. άτομα που
εργάζονται στο Δημόσιο, σε ΟΤΑ και σε Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου.
Για το συγκεκριμένο ιδιαίτερα ευαίσθητο κοινωνικά ζήτημα κατατέθηκε η 1782/2023 Ερώτηση στις
15 Νοεμβρίου 2023 και η Υπουργός Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας κ. Σοφία Ζαχαράκη
αναγνώρισε όχι μόνο το πρόβλημα, αλλά και την αναγκαιότητα της άμεσης αντιμετώπισής του και της
όσο το δυνατόν ταχύτερης επίλυσής του. Συγκεκριμένα, στην με αριθμό πρωτοκόλλου 84/10-01-2024
απάντηση, αναφέρονταν ότι «το ζήτημα της μη χορήγησης της αύξησης που προβλέπεται με το άρθρο 95
του ν. 5043/2023 σε δικαιούχους προνοιακών παροχών σε χρήμα για Άτομα με Αναπηρία που
εργάζονται στο Δημόσιο, σε ΟΤΑ και σε λοιπά ΝΠΔΔ, αξιολογείται ήδη σε συνεργασία με τις αρμόδιες
υπηρεσίες του Υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας και εξετάζονται οι δυνατότητες για την
όσο το δυνατόν ταχύτερη επίλυσή του, πάντα εντός των πιστώσεων του Κρατικού Προϋπολογισμού».
Έκτοτε έχει παρέλθει σημαντικό χρονικό διάστημα και το εν λόγω ζήτημα παραμένει άλυτο
δημιουργώντας σημαντικά προβλήματα σε άτομα αναπηρία και φυσικά αίσθημα ανισότητας. Σχετική
ήταν και η 6547/6-9-2024 Ερώτηση Βουλευτών του ΠΑΣΟΚ – Κινήματος Αλλαγής με θέμα
«Εφαρμογή του άρθρου 95 του ν. 5043/2023 σε όλα τα άτομα με αναπηρία χωρίς εξαιρέσεις», η οποία
παραμένει αναπάντητη.
Ενόψει των ανωτέρω ερωτάσθε κυρία Υπουργέ:
Σε ποιες άμεσες ενέργειες πρόκειται να προβείτε άμεσα, ούτως ώστε να αρθεί η κατάφωρη αδικία που
υφίστανται άτομα με αναπηρία και να διασφαλιστεί ότι το άρθρο 95 του ν. 5043/2023 θα εφαρμοστεί
χωρίς εξαιρέσεις σε όλα ανεξαρτήτως τα άτομα με αναπηρία;
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